



**Kari Pries**

Directrice principale, Risque géopolitique  
Investissements PSP

Dre Karie Pries (elle) dirige le développement de la stratégie géopolitique d'Investissements PSP.

Avant de se joindre à Investissements PSP, elle était conseillère pour le Canada au Conseil des Directeurs Exécutifs de la Banque Interaméricaine de Développement (BID) à Washington, DC.

Elle a également passé une décennie en risque d'économie et politique chez IHS Markit et a occupé des rôles de services conseils en commerce auprès du gouvernement du Canada et de l'Organisation internationale pour les migrations.

Elle détient un doctorat en politique de l'Université de Glasgow et une maîtrise en géographie de l'Université Queen's.



**Kari Pries**

Senior Manager, Geopolitical Risk  
PSP Investments

Dr Kari Pries (her/she) leads development of the Geopolitical Strategy at PSP Investments.

Before joining PSP, she was Counselor for Canada at the Inter-American Development Bank's Board of Executive Directors in Washington, DC, where she covered review of its sovereign lending operations and governance of IDB's innovation arm supporting VCs.

She also spent a decade in Economics and Country Risk with IHS Markit and previously held commerce advisory roles with the Government of Canada and the International Organization for Migration.

She holds a PhD in Politics (University of Glasgow) and an MA in Geography (Queen's University).